



**Applied Learning Course -
 “Practical Accounting for Small and Medium Enterprises”
 Sharing Session for Secondary School Teachers
 「中小企實用電腦會計」應用學習課程中學教師分享會**

To let secondary school teachers learn more about the ApL course “Practical Accounting for SMEs”, sharing sessions will be held by the HKIAAT on Thursday, 23 April and Wednesday, 29 April 2009. Representatives from the HKIAAT, course deliverers and secondary school teachers and students who have participated in the piloting scheme will share their views on the course with attendees.

為了讓中學教師對「中小企實用電腦會計」應用學習課程有更深入的了解，協會將於二零零九年四月二十三日(星期四)及二十九日(星期三)舉行分享會。屆時，協會、授課機構及曾經參與試點計劃的中學老師及學生代表將會出席。詳情如下：

Date: 日期:	23 April 2009 (Thursday) 二零零九年四月二十三日(星期四)	29 April 2009 (Wednesday) 二零零九年四月二十九日(星期三)
Time: 時間:	2:30 p.m. – 4:00 p.m. 下午二時三十分至四時	2:30 p.m. – 4:00 p.m. 下午二時三十分至四時
Venue: 地點:	Room 201 Duke of Windsor Social Service Building No. 15 Hennessy Road Wanchai, Hong Kong 香港灣仔軒尼詩道 15 號 溫莎公爵社會服務大廈 201 室	Rooms 8 – 9 27/F, Wu Chung House 213 Queen’s Road East Wanchai, Hong Kong 香港灣仔皇后大道東 213 號 胡忠大廈 27 樓 8 至 9 室

Rundown:
程序表:

Time 時間	Activity 內容	Speaker 講者
2:30 pm – 2:55 pm	<ul style="list-style-type: none"> • Overview of accountancy profession 會計業概況 • Overview of the HKIAAT ApL course “Practical Accounting for SMEs” 「中小企實用電腦會計」應用學習課程簡介 <ul style="list-style-type: none"> > Background and statistics 背景及統計一覽 > Highlights of the curriculum framework 課程架構及特色 > Comparison of coverage with Business, Accounting, and Financial Studies (BAFS) 與「企業、會計及財務概論」科內容之比較 > Role of HKIAAT and course deliverers 協會及授課機構的角色 > Assessment and articulation 評核及銜接 > Taster programme 導引課程 	HKIAAT Representative 協會代表



Time 時間	Activity 內容	Speaker 講者
2:55 pm – 3:20 pm	<ul style="list-style-type: none">• Sharing by course deliverer representative 授課機構代表分享<ul style="list-style-type: none">> Demonstration of the differences in teaching and learning approaches with traditional accounting subject 與傳統會計科目教學法之比較> Learning activities 學習活動> Professional development programme 專業發展課程	Course deliverer representative 授課機構代表
3:20 pm – 3:35 pm	<ul style="list-style-type: none">• Sharing by partnership school 協作中學代表分享<ul style="list-style-type: none">> Benefits of the course to students 課程對學生的裨益> Co-teaching 輔助教學工作	Partnership school representative 協作中學代表
3:35 pm – 3:40 pm	<ul style="list-style-type: none">• Learning experience 學習經歷	Student/graduate 學生/畢業生
3:40 pm – 4:00 pm	<ul style="list-style-type: none">• Q&A session 答問時間	



**Applied Learning Course -
“Practical Accounting for SMEs”
Sharing Session for Secondary School Teachers
Registration Form**

**「中小企實用電腦會計」應用學習課程中學教師分享會
報名表格**

(Registration Deadline: 20 April 2009)

(截止日期: 二零零九年四月二十日)

I would like to enroll on the Applied Learning Course - “Practical Accounting for SMEs” Sharing Session for Secondary School Teachers:

本人欲參加以下的「中小企實用電腦會計」應用學習課程中學教師分享會:

- 23 April 2009 (Thursday)
二零零九年四月二十三日(星期四)
- 29 April 2009 (Wednesday)
二零零九年四月二十九日(星期三)

** Teachers who attend the sharing session will be given the HKIAAT study text for free. Please indicate your preference by putting a “✓” in the appropriate box. The study text will be available for collection on the date of the event.*

**每名參加分享會的教師將會獲贈協會的考試研讀課本。請在適當的方格加上“✓”號。課本將於分享會當日派發。*

- HKIAAT Book-keeping and Accounts Examination (Chinese version)*
香港財務會計協會簿記與會計考試(中文版)
- HKIAAT Book-keeping and Accounts Examination (English version)*
香港財務會計協會簿記與會計考試(英文版)
- HKIAAT Computerised Accounts Examination*
香港財務會計協會會計軟件應用考試

Name: 姓名: _____

Job title 職位: _____

School 學校名稱: _____

Contact Number 聯絡電話: _____

Email 電郵: _____

Signature 簽名: _____

Date 日期: _____